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Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Gunnar Larsson
samt suppleanterna.
Göran Ekström

Bo Larsson

s 1.

Ordf. Magnus Månson hätsade de närvarande välkomna
Mötets öpp-

och förklarade mötet öppnat. nande

Foregående mötes protokoll nr 5-95 godkändes.

- 
S 3. Atgärder u.

Ytterligare en faktura har inkommit från Rörinstallatör för utforda arbeten under husen. husen
De flesta åtgärder skall därmed vara utförda och Mats Pettersson kommer att stämma
av när allt är färdigställt.

S 4. AvloPPs-
Kassören Erik Wredling har varit i kontakt med Tekniska verken och erfarit att man där ledningar
är medvetna om att den kommunala stamledningen från Bjurhovda och söderut genom

vårt område nun'lera måste anses som underdimensionerad. Detta innebär att vid stigande
nivå i den nord/syd-gående stamledningen är risken uppenbar att Bronsyxans anslutningar
kommer an beiasias extra. Deita kan mojiigen öka risken för stopp ifÖreningens ietinirrgar
Tekniska Verken har därför lagt in rutiner för spolning av den nord/syd-gående stamledningen.

s5. - Seruiceavtal
Under vintern har vissa medlemmar haft problem med dålig Tv-bild via föreningens Kabel- Kabel-TV
TV-nät varefter serviceåtgärder har beställts från Svenska Kabel-TV. Ordf. Magnus Månson
har därför begärt in en offert på service-avtal från Svenska Kabel-TV. Den årliga kostnaden
ansågs dock vara så stor att styrelsen ansåg det mer relevant att endast avropa service från
falltillfall. Vid problem med TV-mottagningen bör medlemmar vända sig till närmaste styrelse-
ledamot för åtgärd.

S 6. GatureP.
Magnus Månson meddelade att nödvändiga gatureparationer ej kan utföras förrän till våren.

rr pga. ,,or- 
tnttuPning

brist ännu ej utförts. Detta kommer dock troligen att ske under vårvintern.

s2.

s8.
Under den kalla perioden över jul och nyår rapporterade ett antal medlemmar att det
svårt att få tillräcklig värme i huset. I detta sammanhang bör följande betonas:
- Samsonventilen ser till att returvattnet till värmecentralen ej är för lågt. Den skall stå

Föreg mötes-
protokoll

Värmen
var husen

in-

ställd på 62 grader.
- Hur varmt det blir i huset beror på ett antal ytteriigare faktorer bla. huvudsakligen:

- Hur varmt inkommande radiatorvatten är. (Se instrypning ovan)
- Hur mycket shunten och radiatorventiler öppnas.
- lsoleringsstandarden på huset, (ex. dragiga fönster och dörrar där tätningslisterna kan

variera väldigt mycket i kvalitet mellan olika hus.)
- Hur snabbt cirkulationspumpen matar runt vattnet i husets radiatorer. (Detta går att mäta.)



s9. Ekonomin

Det preliminära bokslutet för 1ggs, som visar på ett resultat något över budget, fastställdes

av siyrelsen.
Kassören Erik Wredling presenterade 1996 års preliminära budget som visar en ökning

från 199S med ca. 90 OOO fr eller ca. 8% främst beroende på ökade kostnaderför värme,

vatten och sotning.
Styrelsen beslöt att kvartalsavgiften iOr 2:a kvartalet -96 sättes li[ 230012260 kr.

S 10. Arets fören'

Arets föreningsstämma bestämdes preliminärt till den 21 mai i Brandthovdaskolans mat- stämma

sal. Sekr. P. Haglund bokar lokal och tid.
Eftersom Bronsyxan i år firar 3g-årsjubileum komrrrer det att bjudas på kaffe och kaka på

stämman.
Styrelsen kommer att lägga en proposition om att en festkommite bildas med upp-

gift att arrangera någon typ av jubileumsaktivitet under sommaren.

illedlemmarna påminnesom att eventuella motioner skallvara styrelsen tillhanda senast

under mars månad.
Valberedningen uppmanas att inleda årets beredntngsarbete.

s 11.

Nästa möte bestämdes preliminärt till den 17 april.

s 12.

Ordf. Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Ordf" Ma us Månson

Nästa möte

Avslutning

Väst


